
♦ 简介洲丘
Introduction

充气橡胶护舷是 一种世界领先的海洋防碰撞装置。 它由合成线绳增强

橡胶板制成， 内有压缩空气可漂浮在水面上作为保护性介质使用。 因此，

当过驳作业和靠系泊作业时， 充气橡胶护舷就作为一 个重要的保护介质用

来防止发生碰撞。

充气护舷可吸收大昼能量， 使作用在船表面的单位压力降低。 这种优

点使得充气护舷已成为一 个理想的船舶保护装置井广泛应用于大型油轮、

液化石油气船、 海洋平台、 散装货轮、 浮动结构、 大型码头、 港口和码头。

注意：护舷有时俗称 “ 横滨护舷
”

或 “横滨型护舷
＂

。

Pneumatic fender is a leading anti-collision device for marine applications in the world 
today. This fender is made of synthetic一cord-reinforced rubber sheets with compressed 
air inside to enable it to float on the water and work as a protective medium.Therefore, 
pneumatic rubber fenders serves as a critical protective medium against collision when 
ship-to-ship (STS) transfer operations andship-to-dock (STD} berthing and mooring 
operations. 
Pneumatic fenders have the advantages of massive energy absorption with low unit surf­
ace pressure act upon the ship.So pneumatic fender has become an ideal ship protection 
medium used extensively by large tankers.LPG vessels.ocean platforms.bulk carriers and 
floating structures.large docks.harbor and wharfs 
NOTE: The fenders have sometimes been colloquially referred to as "Yokohama Fenders" 
or "Yokohama Type Fenders". 
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♦ 构造特点平平县召
Construction Features

充气橡胶护舷基本构造由外橡胶层 、 合成线绳增强橡胶层和内部橡胶层组成，
它是一种两端都带有半球形压头的圆柱形气凳。

Floating pneumatic rubber fenders, whose basic body construction consists of outer rubber 
layers.synthetic-cord-reinforced rubber layers and inner rubber layers, are kind of 
cylindrical air bags with hemispherical heads at both ends. 
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